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Wouter Kolk (ceo Ahold Delhaize Europa & Indonesië) zou nooit naar een concurrent overstappen. "Niet alleen
vanuit loyaliteit, maar omdat ik dan hetzelfde werk zou doen terwijl ik tegen mijn eigen bedrijf aankijk", zegt hij
in het oktobernummer van RetailTrends. 

Daarnaast zegt de ceo niet elk willekeurig bedrijf te kunnen leiden. "Ik moet gevoel hebben voor de purpose en
het product of de dienst, het moet dicht bij mij zitten." Kolk is inmiddels 24 jaar actief bij het concern. "Ahold
Delhaize voelt als een belangrijk onderdeel van mijn leven. Mijn volgende stap? Daar ben ik niet mee bezig,
zolang ik me maar kan blijven ontwikkelen."

In het interview vertelt Kolk verder over zijn tijd als stagiair bij Harrods en hoe hij Ahold Delhaize voor een paar
jaar verliet om als ceo van WE Fashion aan de slag te gaan. "Ik heb carrièretechnisch gezien nergens spijt van",
stelt hij. Lees het complete interview hier.
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